
Penningmeester 

Lieve DWARSers,  

 

Mijn 4e jaar als penningmeester voor DWARS zit er op, door mijn ervaring heb ik dit jaar niet echt 
problemen gehad met mijn penningmeester-taken, behalve een paar problemen die de kascommissie 
goed heeft opgespoord. Hier ben ik zeer dankbaar voor en wil de KasCo hiervoor bedankten! 

  

Mijn grootste ‘uitdaging’ dit jaar als penningmeester was de kas op nul te krijgen aan het eind van het 
jaar. Mijn voorganger had in het begin van het jaar namelijk meer dan genoeg geld overgelaten 
waardoor ik aan het einde van vorig jaar druk bezig ben geweest met het bedenken van manieren om 
op een verantwoorde manier het budget uit te geven. Ik heb dit besteed aan merch en voedsel 
inkopen, het merch wat ik uitgebracht had ben ik zeer blij mee, de sticker design van DWARS 
Groningen door Ilse zijn super mooi en de DWARS pinnen zijn er goed uitgekomen en zullen de 
andere afdelingen goed jaloers maken ;P. 

  

Voor de rest ben ik ook het bestuurslid die verantwoordelijke is van de AcCie, een super gezellige 
commissie die zich voornamelijk focust op het organiseren van leuke DWARS activiteiten, in deze 
taken ben ik ook zeer veel geholpen door de voorzitter van de commissie Bert, super bedankt 
daarvoor! Als bestuurslid heb ik geprobeerd actief te zijn in de chat en bij het organiseren van 
activiteiten, helaas zijn er halverwege het bestuursjaar een paar mensen uit de commissie gestapt 
door persoonlijke rede. Hierdoor, en door een afname van tijd die ik kon besteden aan de commissie, 
is de activiteit van de commissie redelijk afgenomen. Een volgend bestuurslid die de AcCie zal 
overnemen heeft dus redelijk wat werk om de super leuke mensen die in de commissie zitten weer te 
activeren en leuk betrekken bij het organiseren van nieuwe activiteiten. 

 

Mijn samenwerking loopt goed met de landelijke penningmeester, Lars weet genoeg en heb geen 
enkel probleem gehad met landelijk, behalve de bezuiniging natuurlijk. 

 

Tot slot moet ik wel zeggen dat dit bestuursjaar mij veel meer energie heeft gekost dan dat ik 
verwacht en gewild had, een driekoppig bestuur brengt dat natuurlijk ook met zich mee. Maar dit heeft 
wel betekent dat ik veel taken op mij heb moeten nemen die mij veel energie kosten en waar ik mijn 
persoonlijke standaard niet altijd heb kunnen halen. Mijn doel dit jaar om DWARS Groningen 
wekelijkse activiteiten te houden is helaas niet helemaal gelukt, maar met veel energie hebben we het 
bijna gehaald en er zijn veel activiteiten dit jaar die ik heel leuk heb gevonden! 

 

Liefs, Hilbert 
 



Financiële verantwoording 

Lieve DWARSers, 

 

Zoals velen van jullie wisten, zijn we ook dit jaar bezuinigd in budget. We hadden in 2024 

een budget van 2100 euro, en ik heb bij de winter AAV een aanvraag gedaan voor 2350 euro. 

Tot mijn verbazing en tegen bepaalde beloftes in hebben wij voor 2025 een budget van 1750 

euro gekregen. Dit heeft ervoor gezorgd dat er redelijk wat gekort is in bepaalde posten. 

 

De begroting van dit jaar was voornamelijk gebaseerd op de nieuwe bestuursstructuur. Ik 

had een flinke verhoging in het budget voor de commissies gezet en een redelijke verhoging 

van KEI-week & Promotie gedaan omdat geld voor goed DWARS Groningen merch belangrijk 

is, want we hebben dit jaar nog niks ontvangen van Landelijk.  

 

Er zijn dit jaar nog niet heel veel verschillende uitgaven geweest, dit is een mix van wat 

minder activiteiten, bedankjes voor sprekers die we op voorraad hadden en simpelweg dat 

een groot deel van de speciale activiteiten voor het komend bestuur zijn om te organiseren, 

dus nu geld er voor uit geven zou niet terecht zijn. 

 

Het enig waar wel nog veel geld aan uitgeven is, is de Eten & Drinken post, aangezien we in 

een half jaar al het budget voor 2/3 e is uitgeven is het voor een nieuwe penningmeester 

eventueel aan te raden om een herbegroting te maken voor meer geld voor de post of 

eventueel goedkopere vegan consumpties te regelen, wel zou ik hier voor waarschuwen als 

het te opkomst van leden zou verlagen. 

 

Veel financiële verantwoordelijke groetjes, 

Hilbert 

 

 



Gemaakte kosten: 2024 

Post  2024  Uitgegeven 
Kosten Sprekers  € 50  € 0,00 

Eten & Snacks Activiteiten  € 300  € 207,53 
Ledendag  € 200  € 00,00 

Feestdagengala  € 100  € 00,00 
KEI-week & Promotie  € 200  € 00,00 

Campagnes Verkiezingen  € 50  € 00,00 

Commissies  € 250  € 00,00 

Commissiesbedankdag  € 60  € 00,00 

Bankkosten  € 150  € 79,85 
EHBO-kosten  € 200  € 0,00 

Goededoelen activiteit  € 50  € 0,00 
Tegemoetkoming Bestuur  € 60  € 00,00 

Overige Uitgaven  € 80  € 23,75 

Totaal Uitgaven  € 1750  €288,87 

     
DWARS Landelijk  € 600  € 288,87 

GroenLinks  € 00,00   € 00,00 

Totaal Inkomsten  €600    
 

Legenda 
Activiteiten 
Ledenwerving en outreach 
Commissies 
Operationele kosten 
Inkomsten 
 


